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Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város ̂olgánnestere koszönti az ülésen megJelenteket^a
:eDvrseTö-testüet~soros~nyTlt ülését 92tí órakor megnyitja. MegáBapítja^hogy a képvdselo_-

íestöÍethatározatképes, 10"képviselö tartózkodik az ulésteremben. Vájer Tamás igazoltan van

ÍSróslatot tesz a jegyzökönyv hitelesítökre Tóth BelaJs^Eros FCTenc, szemé[yeben;^alak
^válla?^a"feTadatot"Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyy hitelesítonek

történT?me|váÍaszíá^t. ~A képviselötestület 10 igen (egyhangá) szavazattal az
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testiiletének
50/2025. (IIU4. ) határozata

ajegyzökönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat KépYÍselö-testulete a 2025.
márciSsÍ4-i so7os'nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erös Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történö megválasztását. A
képvise~lö-testüTct 10 igen (egyhangú)'szávazattal az alábbi határozatot hozta:

Város Önkormányzat Képviselő-testületének
51/2025. (ffl. l4.) határozata

ajegyzőkönyv-hitelesítö szeníélyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselo-testulete a2q25. ^nárcius
líf^oros nyíft ülés jegyzökönyv hitelesítöjének Erös Ferencet
megválasztotta.



Dr. Sűkösd Tamás: szavazásra teszi fel ameghívó szerinti napirend elfogadását.

A képviselö-testíUet 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testületének

52/2025. (III. 14. ) határozata
a nyílt ülés napírendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

N a i r en d:
1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekröl.

Beszámoló az átniházott hatáskörök gyakorlásáról

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok yégrehajtásáról.
Előadók: ' a végrehajtásáért felelösök

3. Madarász József Városi Könyvtár 2024. évi szakmai beszámolójának és a 2025. évi
munkatervének elfogadása
Elöadó: polgármester

4. Sárbogárdi Zengö Óvoda, Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde és a Madarász JózsefVárosi
Könyvtár alapító okiratának módosítása
Elöadó: polgármester

5. Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtési, elszállítási
és ártalmatlanítási közszolgáltatási tevékenységről
Elöadó: polgármester

6. Tájékoztató a Polgánnesteri Hivatal tevekenysegéröl, a hatósági ellenörzési feladatok
ellatásáról (2024. január 1- 2024. december 31.)
Előadó: címzetes föjegyző

7. A képviselő-testület és szeryei szervezeti és működési szabályzatáról szóló
önkormányzati rendelet elfogadasa
Előadó: ' címzetes föjegyzö

8. A közterületek elnevezéséröl és a házszámozás rendjéröl szóló önkormányzati rendelet
elfogadása
Elö^dó: cünzetes föjegyzö

9. A lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésére vonatkozó egyes szabályokról szóló
önkormányzati rendelet elfogadasa
Elöadó: címzetes föjegyzö

10. Téli igazgatási szünet eü-endeléserol szoló 47/2025. (II. 14. ) határozat kiegészítése
Előado: ' címzetes föjegyzö

11. Közbeszerzési szabályzat módosítása
Elöadó: címzetes föjegyzö

12. Éves közbeszerzési terv elfogadása
Előadó: címzetes föjegyzö

13. Útfelújítási és útkarbantartási munkák űtemtervének meghatározása
Elöadó: polgármester

14. Pályázat kiírása alapítyányok részére táborozások, kirándulások támogatására
Elöadó: polgármester



15. A Kossutíi Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejleszto Iskola, Fejl^szto
' Nevelés~-~'Óktat^t Végzö, Egységes Gyógypedagogiai Modszertani Intézmény
Sarbogard, yózsefA.u.20. OM:03894) átszeivezésének véleményezése
Elöadó: polgánnester

16. Sárboeárd Város Településrendezési eszközeinek 0281/2 hrsz-ú terület átsorolását érintö
módo^rásávaTosszefíiggö egyeztetési eljárásban beérkezett partnerségi kömyezeti
vízsgalatiTes véleményezesi szakaszban adott vélemények elfogadása
Elöadó: polgánnester

17-Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: a napirend tárgyalása elött kérem a jelenleyöket, hogy egyperces nema
'emÍekezzünTmeg VolTar János volt képviselöröl es bizottsági etoötoöl, aki a

közri'muhban'elhunyt. Temetése holnap 10 órakor lesz Sárbogárdon a Huszár temetöben.
Egyperces némaföhajtás.

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tajékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak.
Február 14-én részt vettünk Sárbogárd Város Díszpolgára Dr. Nemes Mária temetésén.

Ugyanezen a napon részt vettem a Honvéd Bajtársi Egyesmet éves közgyulesén
Február 17-énrészt vettem a Fejérvíz önkormányzati konzultációs tanácsülésén. A Fejérvíz

kizáróÍagos tulajdonosa ugyanúgy, ahogy a víziközműnek a kizarólagos tulajdonosa
is'aMa^ar Állam. A vagyonátadás 2023. óta gyakoriatilag 1,5 éve tart. Találtunk
egy olyan platformot, aholtalán tudunk az állam képviselojével beszélm. A Nemzeti
vTzmüvek" képviselöje jelen volt, az összes problémát felvetettük az ülésen.
Alapvetően nyitottak a párbeszédre.

Február 19-én'volt a Kossuth iskola által szervezett olyan sportesemény, ahol aira
'feÍhívni a fígyelmet, hogy a sajátos nevelési igényű vagy valamilyen fogyatékkal^élő
gyerekek, ha egész napranem is integrálhatók az oktatásban, akkor is pld. a SPOrtban
Seg lehet találni azt, ahol a teljesen - és a szakma neyezi így - ép gyerekekkel együtt
tuchakérdemi dolgokat csináÍni. 8 iskola fogadta el végül a meghívást, sorsolassal
áUították össze a csapatokat, így minden iskolából volt egy gyerek. Különbözö
ügyességi versenyek voltak. MegÍepö módon a sport összehozza a gyerekeket Itt azt
láttam, hogyjól összedolgoztak. Remélem, hogy nem az elsö és egyetlen ilyen akció
volt, hanem valaminek a kezdete.

Február 20-án zöld in&astruktúra tervezésnek volt egyeztetése a mai komak me
'eldítTOmkusaii. Azt gondolom le tudtuk rögzíteni azokat, amiket szükséges volt és
remélem jó irányba megyünk.

Február 21-én részt vettem a Kossuth iskola fennállásának 40. évfordulójára szervezett
megemlékezésen és szakmai napon.

Febmár 22-ena Sárszentaniklósi Nyugdíjas Klub tartotta éves ülését, ahol egyéb elfoglaltságom
miatt Erös Ferenc képviselötársunk helyettesített.

Febroár 25-én Sárbogárd város címzetes föjegyzöjével együtt az ünkomiányzati
"Miniszteriumban voltunk Dr. Dukai MikÍós államtitkámál. Az előzö testületi íüésen
is feÍvetödött már, hogy a gyermekvédelmi törvény sajátos rendelkezése miatt kicsit
szétkellett szerelni atársulást, ami a szociális és gyermekjóléti rendszerünket tartja
fönn, Hantos, Nagylók gyermekvédelmét ki kellett belöle venni és át kellett adni egy
másik társulásnakúgy, Ííogy ezt valójában senki sem akarta, de így szól ajogszabály.
Erröl folytattunk egy'egyeztetést államtitkár úrral, aki kért utáiia egy irásos anyagot,
amiYmeg is kapott"Reméljük, hogy a Pariament valamelyik ülésszakán eljut addig a



szintig, hogy ez a probléma nem egyedi. Azok atelepülések, amelyek nem érik el a
2000 föt, ott közös hivatalokat kell létrehozni. Hantos és Nagylók már egyutt sem
éri el a 2000 fot. Mi pedig szeretnénk, hogy ami már eddigjól működött a mögé^ha
Íehet tenni jogszabályi keretet, akkor az tudjonjól működni ezután is, mert ennek a
rendszemek aföimtartása nagyon erös kiegészítést igényel az önkormányzatoktól és
nyilvánvalóan olcsóbb egy társulást támogatni, mint kettöt.

Február 26-an megtartottuk az elsö'egyeztetést a Sárbogárdi Napok technikai lebonyolítása
tekintetében.

Február 27-én a müvelődési házban volt a civil szervezetek részére meghirdetett fórum, ezen
vettem részt.

Febmár 28-án a fútó pályázatok kapcsán tartottunk egy egyeztetést.
MárciusT-jén a Házasság hete rendezvényen vettem részt Sárszentmiklóson. Ez egy egyházi

szervezésű rendezvény volt. Ezzel párhuzamosan zajlott a Polgárör közgyűlés, ahol
Bágyi Zoltán képviselötársunk helyettesített.

Március 3-án háziorvosokkal tartottunk egyeztetést.
Március 4-énagmmáziumban beszélgettünk arról, hogy milyen ötleteink lennének az

mfrastrukturális fejlesztésre. .
Március 5-en-egy orvosközvetítö céggel tárgyaltam, illetve egy orvossal, valamint

rendörkapitány úrral kellett egyeztetnünk jogszabály módosítást a drogterjesztés
helyzete'kapcsán, ha jól tudom az oktatási mtezményeket is körbejáqa az
önkonnányzafhoz is eljött. Amit szükséges elmondam az orvosi egyeztetésekröl: Kis
Badar doktor töbörzsöki orvos kezdeményezte a jogviszonya megszüntetését,
elköltöznek. Jelenleg zajlik egy egyeztetés egy háziorvostan szakvizsgával még nem
rendelkező, de a Szegedi Egyetem klinikáján általános orvosként évekig dolgozo
orvossal7aki 31 éves. BÍzakodásom van, jól haladimk elöre a dolgokkal.
Mindenképpen szükség van arra, hogy legalább kettö házior/ost bele tudjunk ugy
tenm arendszerbe, hogy lehetöség szerint egyik se legyen alanyijogon nyugdijas
korú. A kömyékbeli heÍyzet katasztrofális. Középtávra betöltött körzet sárbogárdi
jarasban nincs. Olyan le'hetöség sincs hogy valakivel a kömyéken üzemeltessunk
közösen. Nagyon fontos, hogy valahogyan hozzunk be orvostji rendszerbe.
Folyamatosan'egyeztetünk ÁNTSZ-el, a fmanszírozást nyújtó NEAK-al és az
Országos Kórházi Föigazgatósággal is. Ezen a napon tartottuk a Sárbogárd-Hantos-
Nagylók Szociális és óyermekjóléti Társulás Társulási Tanács ülesét.

Március 6-án"'egyeztetést folytattunk ~egy csapattal, akik kötödnek Pysztaegreshez es

"gondolkodnának a műveIődésF'ház uzemeltetésérol. Az épületet felújítattuk
műicödnie kellene. Kerestünk üzemeltetöt, nem volt. Ugyanezen a napon volt
poTgannesterek ésjegyzök részvételével a térség együttmuködési lehetöségejro]legy
koiTferencia. Hasznos'volt. Láthattuk mik a közös problémáink, mik a találkozási
pontok.

Március 7-én megtartotíuk a hivatali nönapot.
Március 10-én egy újabb orvosi egyeztetési kör volt. Ugyanezen a napon egy felkérést kaptam

egy felnöttképzési tárgyú szakdolgozatnál lehettem az egyik konzulens a közepes
méretű településekről. ..,,,.,

Március 11-én a fütó TOP pályázatokról tartottunk egyeztetést azon önkormányzatokKai,
haTonló cipőbenjámak. Lássuk meg, hogy ki mit tud ebböl megvalosítani és hogyan
íudjuk egymást segíteni. Az enyingi és a sárosdi településvezetökkel beszéltünk,
mert ök azok, akikkel hasonló feladataink vannak.

Március 13-án Sárbogárdi EgyesíteU Szociális Intézmény vezetője kérte, hogy legyen egy
egyeztetés, mivel azegyik gondozóotthonban nyugdíj, koltözés egyeb miatt összesen
hirom ápoÍói hely lettüres. 'Van három szakmai végzettséggel rendelkezöjelentkezö
Reméljük, hogy ott is helyre tudjuk tenni azokat az anyagí és egyéb igényeket, illetve
beosztasi'igényeket, aníik kellenek és továbbra is jól fogunk tudni működni.
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Folyamatosan várólistával megyünk, nagyon sok a feladat és láthatóan ez megmarad
önkormányzati feladatnak.

Elözö testületi ülésen zárt ülés nem volt.

2. Jelentés a lejárt határidejü hatarozatok végrehajtásáról.
Előadók: 'a végrehajtásért felelösök

Dr. Sükösd Tamás: az elöadók az írásos anyaghoz kíváimak-e szóbeli kiegészítést fíizni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sűkösd Tamás: a napirendi pontot az Ugyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyenmódon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Oegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát A képviselöket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a nápirendi pónttal kapcsolatban?

A képviselö-testület tagjai a napirendi pontíioz nem^szóltak hozzá.
Dr"Sükösd"famas7sz~^azásrateszifel\címzetesföjegyzöjele^ ^ ^
A képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a címzetes íöjegyzőjelentéset eiiogaaia es
az alábbi határozatot hozta:

Város Önkormányzat Képviselő-testületének
53/2025. (IIL14.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselo-testulete a "Jelentés a
'fárt határidejű határozátok végreha/tasárol,, c. napirendet

me"gtargyaÍtaés~acímzetes föjegyzöjeíentésében foglaltakat elfogadta.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezetö jelentését
elfogádta és az alábbi határozatot hozta:

Város Önkormányzat Képviselö-testületének
54/2025 .(III. 14.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testulete a Jelentes a 'Iejart
határidejű határozatok végrehajtasaról^c. napu-endet megtárgyalta és
a' szervezési osztályvezetojelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezetö jelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogádta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testiiletének
55/2025.(III.14.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkqrmányzat Képviselö-testulete a Jelentes a 'lej'árt
határidejű határozatok végrehajtásáról^ c. napirendet megtárgyalta és
agazdasági osztályvezetőjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezetö jelentésének elfogadását.



A képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezetö jelentését
elfogádta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Kepviselö-testületének
56/2025 .(III. 14.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képvíselő-testulete a " Jelentésal, eJ'wt
hatarTdeju határozatok végrehajtasarol,, c.̂  napirendet megtárgyalta és
'a'muszaki osztályvezetö jelentésében foglaltakat elfogadta.

3 Madarász József Városi Könyvtár 2024. évi szakmai beszámolójának és a 2025. évi
munkatervének elfogadása
Előadó: polgármester

Dr. Sűkösd Tamás: tisztelettel köszönti az intézményvezetöt a teremben. A napirendi pont
targyaiasa'előtt szeretném megköszönni a könyvtár dolgozóinak a munkaját, kérem, hogy ezt
add át a stáb valamennyi tagjának. ^
En'magam azt gondoltam,~hogy 2020. után nem biztos, hogy könyvtárról, mmt
fogunks tudunk beszélni, mert lehet ez is lassan kihal, mint a nyomtatotts^áG^mw^
erSÍményeképpen nem így van. Részletes beszámolót kaptunk. Látjuk^ azt, hogy mr
proip:amok"voftak. Van igeny a kultúrára és kell is hogy legyen. A mynkatervröl pedig azt

szintén amit előre lehet látni az benne van, érthetö és világos.
IzeTöteqesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon J
állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sűkösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendí pont kapcsán?

KLérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
lását a 2024. évi szakmai beszámolóra vonatkozóan;

AKlpviseÍő~-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testületének

57/2025. (III. 14.) határozata
Madarász JózsefVárosi Könyvtár 2024. évi

szakmai beszámolójának elfogadása

Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Madarász JózsefVarosi
Köny^ár'2024~évi"szakmai beszámolójának elfogadásáról szóló elöterjesztést és az alábbi
határozatot hozta: _ ...,., . ", . ̂ .. , ^_
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete aMadarász József Városi Konyvtar zuz^.
évi szakmai beszámolójáí elfogadja. . ".,,."
AKepviselő-testület utasítja a'jegyzöt, hogy a döntésröl az intézményvezetőt tájékoztassa.

Határidö:
Fclelős:

azonnal
címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfofíadását a 2025. évi munkatervre vonatkozóan. ^
A'K%vTseÍö~-testu}et 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkonnányzat Kepviselő-testületének
58/2025. (IIL14. ) határozata

Madarász JózsefVárosi Könyvtár 2025. évi munkatervének
elfogadása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a Madarasz Jozsefvarosl
Könyvtár. 2025. évi munkatervének elfogadásáról szóló elöterjesztést és az alábbi határozatot

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testülete aMadarász JózsefVárosi Könyvtár 2025.
évi munkatervét elfogadja.

A Képviselö-testület utasítja ajegyzöt, hogy a döntésröl az intézményvezetöt tájékoztassa.
Határidő: azonnal
Felelös: címzetes főjegyzö

4. Sárbogárdi Zengö Óvoda, Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde és a Madarász József
Városi K-öiryvtár alapító okiratának módosítása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszönti az igazgató asszonyt, intézményvezetöt a teremben. Jogszabályi
módosítasmíatt, ~a'pedagógus új éTetpalya törvény adta változások miatt van szükség az alapító
okiratok módosításara. A módosítás technikai jellegűnekmondható. ^
^SSe^Gs^s^VJBt^gy^Kér^^^^ a bizottság elnökét, hogy milyen módon
állást a nápirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testületének

59/2025. (III. 14.) határozata
Sárbogárdi Zengö Óvoda, Sárbogárdi Harsfavirag Bölcsőde esa
Madarasz-JózsefVárosi Könyvtár alapító okiratának módosítása

Város Önkormányzat Képviselö- testűlete a Sárbogárdi ̂Zengö ̂ Övoda^SárbogárcH
HársfOTU irág Bölcsőde-és"a Madarász József Városi Könyvtár alapító okiratának módosítása

előterjesztest megtárgyalta és a következő határozatot hozza:
A Sárboeárdi Zengö Óvoda alapító okiratának módosítását az 1. melléklet szerinti hagyjajová,
aze^séges~szertezetüaÍapítóokiratot a 2. melléklet szerinti formában és tartalommal hagyja
jóvá.

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde alapító okiratándí modosítasat az 3.^ melleklet^zerinti
hagyfa 'j^ví'az'egységel szerkezetű alapító okiratot a 4. melléklet szerinti tönnában és

tartalommal hagyjajöva.

A Madarász JózsefVárosi Köny^tár alapító okiratának modosításat az 5. meUeklet ̂ szerinti
hagyj"a"Tó"vá, 'az~egységes szerkezetű alapító okiratot a 6. melléklet szerinti
tartalommal hagyjajóvá.



Utasítja a polgánnestert, hogy az alapító okirat módosításának törzskönyvi nyilvántartásban
történö átvezetését a MÁK-nal 8 napon belül kezdeményezze.

Utasítja a polgármestert, hogy a módosított alapító okiratok honlapon történö közzétételéröl
gondoskodjon.

Határidö: 2025. március 22.
Felelös: polgármester

Utasítja az intézményvezetőket, hogy az SZMSZ módosítását készítse el és 2025. április 30-ig
a polgármester részére küldje meg.

Határidő: 2025. április 30.
Felelös: intézményvezetök

5. Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtési, elszállítási
és ártalmatlanítási közszolgáltatási tevékenységről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a szerződés már hosszú ideje Killer Mihállyal áll fönn, azon egyszemoknál
"mert'ezen"a tájegységen másik vállalkozás nem nagyon van.^ Végzi^ ajzol^

iztett'atechnorógíanc'is7fény, hogy nem az ö szolgáltatásáyalvaiibaj, han^mahelyztítel.
S'^tésszmnok'eÍgCTdoÍkodtatók, különösen a pusztaegresi tíz db nem mondhato magasnak,

iS^Tnm'crt aTaJterheÍesTdy^fi^
?i^aháÍózTt. "Énnek"megfeleró^^^^ a rákötésre~nem tudunk kötelezni^senkit^Ami

^zíközmSTendszer állami. Azt gondoltam, hogy ezt a feladatot^átveszi
'az^tu^m'.Tzt fe^etettuk''a"Nemzeti Vízművek vezerigazgatójának^és meglepo módon^az^a
^álSz"szuÍetett7hogyő7s azt gondolta, hogy ezt megkapjak, mertezosszegeszében^
rés^ifletve'a'Mlgyar'AÍÍamnak a'szankcionalási óÍdalonjelentösen több eszköz van a
kezeben,"mint nekünk és valószínüleg hatékonyabb istudnalenni. ^ ___,, _, "_"

ia7arható"ut~azTenne, ha lenne Pusztaegresen is víziközmű. Ezt egyik kormányzat sem
ugrotta meg. Kettöezer lakóegységbe yan megállapitva a minimum, ezen nem
sCTikí;ann^kisebbre techmkaíÍág egyedivel nem viszik oda^ ̂  ^ __""_ "^,
^Tlőteq^ztésraTvVB'targyaÍta. lcérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon:

állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PWB javaslatát Oegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Siikösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: én is érintett vagyok ebben a dologban itt Sárbogárdon, rengeteg beadvany készült
azegyikTngatlanomnál. Most úgy néz ki, hogy sikerül megoldani, mégis csak engedélyezték a
rákötéseket a csatomarendszen-e a föutcán.

Dr. Sükösd Tamás: a föutca, a 63-as út egy speciális dolog. A 63-as út alatti szennyyízvezeték
eredeti'változataa70-es években épült.'Mérsékelten is hézagosan állnak rendelkezésre a
muszaki dokumentációk. Több alkalommal vett a Fejérvíz Zrt. és az önkormányzat is
kamerázást. A kimaradt szakaszokon nem engedték sosem a rákötést, mert azt mondták, hogy
a 63-as út fölbontását nem engedélyezik.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormanyzat Kepviselő-testületének
60/2025. (III. 14. ) határozata

Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz
'begyujtési, elszállítási és ártalmatlanítási közszolgáltatási

tevékenységről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Beszámoló a nem közmuvel
összegyujtött háztartási szennyvíz begyüjtési, elszállítási és ártalmatlanítási közszolgáltatási
tevetenységről" tárgyú előterjesztést'megtárgyalta a Polgánnester elöterjesztésében és az
alábbi döntést hozta.

Killer Míhály (7000 Sárbogárd, Árpád u. 60.) közszolgáltatási beszámolóját elfogadja.

Felkéri a Közszolgáltatót, hogy tevékenységét a továbbiakban is a jelenlegi, megfelelö
színvonalon végezze.

Felkéri a Polgármestert, hogy ezen döntéséröl Killer Mihály közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: 2025. március 31.
Felelős: polgármester

6. Tájékoztató a Polgármesten Hiyatal tevékenységéröl, a hatósági ellenőrzési feladatok
eUatásáról (2024. Január 1 -2024. december 31.)
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.
QT'. Sukosd Tamás: szeretném megköszönni föjegyzo asszony, aljegyző úr, az os
és'ateTeTstab^muakajat"Az50Ö^^
hÍvataro sz^ytisnihanyügyet vár el a lakosság is, amegyeijogúvárosoknáh)lyajiboi^o
sze^zeTrendszer'vanT'hoiy Székesfehérváron csak az adoiroda atícora majdnemmmt^a
^osház^/me^Tvamiak"a°közepes méretű települések ahol ̂ korlatila8mmdenki,
mTndTnT"es"az*a~mmdenkori állami akarat^hogy mindezt^ próbáljuk megoldam^

*eínberreÍ7akínek a lehetö legtöbb feladatot adjúk egységnyi bérezésért^ Ezen
)'áÍtunk igazítam, de az egészen biztos, hogy azzal a több tízezres ü^szammal, amiyel megy

va^atS^^iÍymhat^myslgme]lett, hogy ha azakkumulátoros ugyekettívesszuki
lidonképpenérdemijogorvosTati kéreÍemmncs. Ott meg nem azert van elj^as, mertazzal

nue^uerten'áí^yet7amirc °smáÍunk, hanem ott ők egyaltalan nem ^^ve e^ertení
slemmiben^A oz', hogy"a"varo7működjön, az önkormányzat szervének a polgármesteri

^gg^aSg^^^K^^Z^ffi, > OKSB é, a PVVB
Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát öegyzőkönyvhöz csatolva)
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Erös Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

László: 8. oldalon a köztemetések dm alatt: "... az eltemettetésre köteles személy^az
elt^mettetésröl nem gondoskodik. " Ebben az esetben az önkonnányzat temetteti i



az önkormányzat költségén? Ilyen esetben nem lehet kiszámlázni a temetés költségét annak a
személynek, aki hozzátartozó?

Dr. Sükösd Tamás: nemcsak, hogy ki lehet, de ezt hagyatéki teherkent visszük tovább. Te^iap
ahatósagi osztafyvezetö helyettesnek egy ilyen ugyben azert kellett elmenníe^a hag
rárg"yala^a^ho^betud]iA'jelenteni a tanetési köÍtséget, mint hagyateki hitelezöi igényt._

tíscm cT^ketten~v'etíekreszt, akolléganö és a^özjegyzö.^Gondolható, hogy mekkora
szazalekkaÍ ha^ukbe'ezeket a dolgokat. Aköztemetési koltség Összegeszeben annyira]
azösszeshez7tíogy ez úgy elmegy, Vannak olyanok, akik tenylega sajat hibajukonkivuj
i:ossz"ÍíeÍyzetben7azokTtt allnAés kémek csekkeket és elkezdik befizetni^ de ez a rókabb^
masik'ÍehetösTg'a^amikor'mncsYs akit megtalálnánk és akkor mi vagyunk a vége.
az elhunytak után általában utolérhetö örökség nem marad.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö tájékoztatók elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Város Önkormányzat Képviselő-testületének

61/2025. (III. 14.) határozata
tó a Polgármesteri Hivatal tevékenysegerol, a hatósági

ellenőrzesi'feÍadatokeUátásáról (2024. január Í -2024. december 31.)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestülete a "Tájékoztató a
Polgarmesteri Hivatal tevékenységéről, a hatósági eUenorzési
feladatok ellátásáról (2024. január 1 - 2024. december J7./' című
'napirendet megtárgyalta a címzetes föjegyzö, az aljegyzö- hatósagí
osztályvezetö, a gazdasági osztályvezető, a műszatí osztályvezetö, és a
szervezési osztályvezetö tájékoztatóját elfogadta.

7. A képviselő-testület és szeryei szervezeti és működési szabályzatáról szóló
önkormányzatí rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést íüzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: alapvetöen technikai jellegu a módosítás. Az psszes rendeletunknel_az^új
szabá^oz7ismet~visTzahozta"a preambulumoCde azt is behozta a^jogalkotasról szóló^orveny,

uáhofa"preambu1umot~eÍkeYffogadm o'tt az nem fogadható el modosításként, hanem
3irui\^ektkeníTerfelfogadm^EzértáltaIábana^
eTo'tTeTOTtakrc sak'vanmögöttük'preambulum. Itt most a kormányzati fankció

kell két számot kicserélni.

Dr. Venicz Anita: illetve kiegészítettük az 1. mellékletet. Az 1. mellékletben 2004-ig tartott a
történeti rész, azt kiegészitettuk napjainkig; ^ "",,., . ^_,, ^"^". i. "". _n
Dr.'Sukösd Tamás: Az elöterjesztéstaz ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, 1
módon foglaltak állást a napírendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

si Péter: a 28. oldalon van a lakossággal való kapcsolati fonnák. Megvannak azoka
p^ontok, heÍyel^ aholTakossági fórumot tarTa polgármester, alpolgármester. A (3) pontban
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szerepel, hogy a képviselöknek is kell ezt évente csinálni. Ezt veletek együtt kell tartani, vagy
külötÍ is lehet? Ez tiogyan működik?

Dr. Sükösd Tamás: amikor valamelyik képviselö eljönaz általunktartotUakossági fórumokra^
me'íértem, hogyüljön"kihozz'ank-esadjonválaszta kérdesekre. Ezzel VaJerkepyi^uy^
is7X^ároskoz5ontin"'tobben-ht voltunk közösen és korábban is volt kulönböző

2ÍOTO^kepvf ÍseTök/akik~odaültek. Külön is lehet tartam. Hogy mekkora igénye^van^a
iági fórumon legyen a megkeresés vagy memiyire szeret

aS"ho^Ta^irektb^beszéTsz;velük, az szermtem nagyon^változo. Havalaki külon szeretae
beszélTaTakossaggaftegye7mi eztaz időt erre rászánjuk. A lakossági fórumok időpontja
november-december.

Kapusi Péter: köszönöm.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.

A Képviselö-testíilet 10 igen (egyhangá) szavazattal az alábbi rendeletet hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének

'7/2025. (IIL27. ) önkormányzati rendelete
Aképviselö-testüÍetés szervei szervezeti és működési szabályzatáról

8. A közterületek elnevezéséröl és a házszámozás rendjéröl szóló önkormányzati rendelet
elfogadása
Elöadó: dmzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ŰJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napírendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

)ély Sándor: erröl már beszéltünk, nagyon lazan kezeljuk a hazszámkérdest. Ennek^ezCT
?robülémájrvMi, d^ugyaim^van, 'hogy mínden 10. házonha van hazszám^R^en^ra^
^ajta1bet^tOtt"dofog'v^Ít. EbbeiTnem tudunk semmit tenni, nem tudunk szigorítani?
Mentonek, tűzoltónak keresnie kell a címet.

Dr. Sükösd Tamás: a mentö gps-szel megy városon belűl is.

Dr. Venicz Anita: voltak felszólítások, közzétételek. Kinek mi a kötelezettsége.

Seper László: van két névtelen utca Sárbogárdon belül. Itt lakik valaki ezekben?
Dr. Sükösd Tamás: nincs belakva. Maga a jegyzék ilyen szempontból viszonylag ré^
RetszÍíasdi; amikor legutoljára ilyen lakoház'átmmősítés letrehoz^ kezdMne^
^mlar^nev7ztök'az~SteatTTehat^ ott azonnal elneyezzük^kozterulete^Azert
^rS"el TrendeTetbenrm ert' alapvetöen draga ^ltermeti y^modos^n^Eze^w
uSaii "emTekezetem' szennt'nincsen lakóhaz, ̂ Összedöltek, eltüntek stb.^ Lehet^hog^a
ío^teőli eÍyripftesTszabaÍyzatTmódosításkor ki tudjuk venni, mert akko^ugy^oró mg^yen
^"5g7va^mg7en7hoiy~azert~elég~sokatfogunkfize^
a^értuffigy"ínaSak"egy% HÉSZ-t.cHa akko? eszleljuk^lehet^hogy kihuzzuk, de ezért nem

köÍtenffiáriiTerteg7ilyenmódosítás 700. 000 Ft-tóf 1. 000. 000 Ft-ig terjed.
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Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

8/2025. (III.27. ) önkormányzati rendelete
a közterületek elnevezéséröl és a házszámozás rendjéröl

9. A lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésére vonatkozó egyes szabályokról
szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést füzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi abizottság elnökét, hogymilyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyyhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet hozta:
Sárbogárd Város Önkormanyzat ICépviselő-testületének

9/2025. (III.27. ) önlcormányzati rendelete
a lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésükre

vonatkozö egyes szabályokról

10. Téli igazgatási szünet elrendeléséröl szóló 47/2025 .(II. 1 4.) határozat kiegészítése
Elöado: * címzetes főjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést íüzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm. Részletesen leírtam az indoklást.

Dr. Sükösd Tamás: nem a naptárt akaquk módosítani, ugyanazokpn a^ napokot^lesz_a_téli
si'szünet és ugyanúgy'téli igazgatási szünet lesz. Az elöterjesztést az Uró targyaita.

^^z^b^tt7ág"ehTöket^ogy~müyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
EbÍZ~oltan:Tsmerteti az ÜJB javaslatat (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkonnányzat Kepviselő-testületének
62/2025. (IIL14.) határozata

Téli igazgatási szünet elrendeléséröl szóló
47/2025. (II. 14.) határozat kiegészítése

Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtargyalta a"Téli igazgatási^szung
ekend1^iéroTs^zólo'47/20y5'(ÍI. 14.)határozat kiegészítése" fárgyú elöterjesztést és az:

határozatot hozta:

I Város Önkormányzat Képviselö-testülete a SárbogardiPolgármestenHjvatal 2025^
é^ümSendjébenazigazgatasTszünetröl^^^^^^^ 2P23-, evixxvI. törvmy7- _Hlibekezdés
a)p'onTjaTa?rg azgatasT^net-eÍrend^
ért5mTen"2025&de^em1ber2^-30. -3Í. napokra, valamint a közszolgalati tisztviselökről szólc
wT\"TvTcXC'ÍX. ~törveny 232.

" 

§ (3) bekezdése és a kpzszolgalati tisztviselok munka^e^
pihenöIdejerS7^"igazgatásfszünetröl, a'közszolgalatj tisztv^selo^es ̂ m^nkahatót^erh^l^

rköSrezettsége^TrvaÍammt7tavmunkavégzesro^
ÍÍ' §"(Í)bekezdes'b) pontja értelmében 2026. január 2-án téli igazgatási szünetet rendel el.

A 47/2025. (II. 14. ) határozat további rendelkezései változatianok.

A Képviselö-testület felkéri a címzetes főjegyzöt, hogy a téli igazgatási szünet eü-endeléséröl
szófóképviseÍö-testületihatározatokat a hélyben szokásos módon tegye közzé.

Határidö: azonnal
Felelös: címzetesjegyzö

11. Közbeszerzési szabályzat módosítása
Előadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: a közbeszerzési szabályzatot mmden évben módosítanunk kell^ ha
modosuÍnak pld. az értékhatárok a közbeszeraési törvenyben. A nemzeti értékhatarolcat, _az
umost'áÍtalában minden évben újraszabják. Ennek megfelelően a mi szabályzatunkat is
kell igazítani a közbeszerzési törvényhez. ^ , ""_^ ^_". ";i.._ _A.
rz el%Tsztista"PVVB-targyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon .

állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselő-testületének

63/2025. (ffl. l4. ) határozata
Közbeszerzésí szabályzat módosítása

Város Önkormányzat Képviselötestülete az előterjesztésben Joglaltokat
m^gt?gyalta, '^"a 3972Ör6."(ÍlÍ'. -ll. ) hatarozattal jóváhagyott közbeszerzési szabályzatát az

alábbiakkal módosítja:
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1.

A közbeszerzési szabál at IV. Fe'ezete az alábbiak szerint módosul:
IV. FEJEZET

A KÖZBESZERZÉS ÉRTÉKHATÁRAI

"I. Uniós közbeszerzési értékhatárok

(az Európai Unió joga által meghatározott közbeszerzési értékhatárok (uniós közbeszerzési
értékhatárok))

2025. január 1-jétől 2025. december 31-ig az uniós közbeszerzési értékhatárok:
- ^ubeszerzés és szolgáltatás megrendelés esetén: 221 000 euro, azaz 84 609 850 forint.

HaTbeszerzestárgyaKbt. 3. mellékletében szereplő szociális és egyéb szolgáltatás:
750 000 euró , azaz 287 137 500 forint.

tési beruházás esetén: 5 538 000 euró, azaz2_120 223 300 forint^
si esszoÍgaÍtatásTkoncesszió esetén: 5 538 000 euro , azaz 2 120^223^00 formt.

- T^rvpalyazatY'eÍj7M-ás lefolytatása esetén: 221 000 euró , azaz 84 609 850
II. Nemzeti közbeszerzési értékhatárok

(a költségvetési törrónyben nemzeti értékhatárokként meghatározott közbeszerzési
értékhatárok (nemzeti közbeszerzési értékhatárok)

2025. január 1-jétől 2025. december 31-ig a nemzeti közbeszerzési értékhatárok:
árubeszerzés esetében 20 000 000 forint.
építési beruházás esetében 60 000 000 toruit
szolgáltatás megrendelése eseteben20p00 000 forint.

építési koncesszíó esetében: 100 000 000 forint.
szolgáltatási koncesszió esetében: 30 000 000 forint.

Az egves beszerzési tárgyakra vonatkozó uniós értekhatarokat, ^valamintanemzeti
Sékfa^árokataz'ev'eÍejénTKözbeszerzési Hatóság által közzétett tájékoztató alapján i
aktualizálni kell."

A közbeszerzési szabályzat többi része nem változik.

Határidö: Folyamatos
Felelös: Polgármester

12. Éves közbeszerzési terv elfogadása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sűkösd Tamás: minden évben kell közbeszerzési terv. Ez nincs köbe vésye mégaimyira

sem,"mmta kepviselö-testület munkaterve. Abban a várt esetben^ha mosta^dCTUlne"lü';hoj
irtünkvalamiiyenpályázaton, aminek a megvalósításához sziacseges közbeszerzés kiirása;

akkorket haíarozatFjavaslatot hoznánk. Az egyik, hogyjqunk ki kozbeszerzést^amáMk^ami
ie71cözbeszerzesi Yervet, hogy mód'osítsukT'Ebbe nyilván azokat tudjuk beleími^,

amfket'eÍöre'lehetTátni. 'Ebben is kettödolog szerepel. Az egyik az Arpád utca terveztetéser
^zóTo7Ákivitelezesre~szolót nem terveztük még az'idei évre tekintettel arra, hogy még aimal^a

íálnmcsaláírttámogatási szerzödés, csak egy e-mail ertesítésünk van, hogy^nyertunk^
Auzvelöteqeszte7t"aTvvÍ'targyalta. Kérdezi a bizottiág elnökét, hogy milyen módon:
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát Oegyzö
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Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testületének

64/2025. (III. 14.) határozata
Éves közbeszerzési terv elfogadása

Város Önkonnányzat Képviselőtestülete ̂  az ^ elöterjesztésben fogjaltakat
megta^gyalta és Sárbogárd Város Önkonnányzata 2025. évi kö;
megfelelöen jóváhagyja.

Utasítj-a a polgármestert, hogy gondoskodjon a közbeszerzési terv EKR-ben és a honlapunkon
történo közzétételéröl.

Határidő: március 31.
Felelős: polgármester

13. Útfelújítási és útkarbantartási munkák ütemtervének meghatározása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: több ok miatt nem ennyit költünk és általában nan is ebben az ütemezésben
az'utfeiumásokra'egyreszt mert mindig vannak vis majomak tűno helyzetek, amiktí^agy^a
^2ekl 1)erÍróre"^egyeb"forrásbol^ldjuk meg, illeíve a legtöbb helyen igyekszunk^úgy

niFhogy hackapSnkVályazatifon-ast, mindig legyen egyalapinfi-astmktór^fqlesjtö
íSzrV an'nthány feladat, mnit látunk elöre', azt a műszaki osztály ütemezte és beárazta.

tartalmazza az elöterjesztés. . .. . ....,.,
rzTlöteqesztést"aPVV-B tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen i

állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ajárdafelújítással kapcsolatban érdeklődnék.

Dr. Sükösd Tamás: jön a T cégcsoport, mert mar lekötotték a^beton es ha^ol^dom^^z
^Sap^tSm^e5~fő\Gp^^^
k'nmSmhó'nap'Íg. ' Miutánaz ö szerzödésukbe belealkudtunk több Jardát^ azokat szffetaém
látaf. h^gy"hoÍ'e7mílyen mmöségben keszülnek el és utána egészítenénk ki ezt^dolgo^
Srvík"egyk"is"techn'ikaJa,-h^^^^^ ajárdaejTazut, az ^pol^csak^O^
CT?ben akartX demegírttdc"nekikThogy 60-60 cm-t tudunk elfogadni. Ajárda^alanCTij
tennFa'fa'gyveszely^lk^Íése érdekében kavicságyat; de erre is felhívtuk ajgyeli
nenív*eszSnk~at-ugy'járdát, hogy nincs alatta kavfcs. Nagyon remélem, ho^ aimkrtvallaltak,
SeTsro sztÍy^minosegbe^megcsinálják, és akkor erre megpróbálunk rácsatlakozni.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselő-testületének
65/2025. (III. 14. ) határozata

Útfelújítási és útkarbantartási munkák ütemtervének meghatározásáról

;árd Város Önkormányzat Képviselo-testűlete "Útfelújítási^és utkarbantart^i_munk^k
ütemt^ene'k'meghatározása" tárgyú előterjesztést ̂ megtárgyalta ^s^a
baTesetve'széÍy eihárítasi, állagmegó^ási munkákat az alábbiak szerint határozza meg:

Aszfaltos utak kátyúzása, vizes makadám utak,
murvás utakjavítása felmérés alapján
közúti táblák pótlására, útburkolatÍjelek festésére
Csa adékvíz élvezetö árkok üzemeltetése

Osszesen:

8 000 000 Ft
1 270 000 Ft
4 000 000 Ft

13 270 000 Ft

Felhataünazza a polgármestert, hogy szükség esetén a meghatározott feladatok közötti
átcsoportosítást végezze el. _. ", , ,, , , . . _ ^__;"i_^i. ^i^<:,

síÍira 'poTgarm^stert, hogy közúzalékra, az aszfaltos kátyúzasraaz áraJánlat()katkéI3ebe'.a
'kiviÍasztása után a munkák megrendelesérol gondoskodjon^A vizes

mlkadámutak"kátyúzását március hónapban kezdjemeg, a munkálatokat^kalm^zasban^le^
köSnínkawÍdcaÍ~'vegeztes'se~eÍ. "Az aszfaltos utak katyúzását a balesetveszélyes
kivételével iúlius-augusztus hónapban végeztesse el.

Határidö: vizes makadám utak kátyúzása 2025, év elejen elkeszül^Wesetveszélyeskat^
"javTtása"az'iszÍelest~követöen azonnal, egyéb kátyúzásra 2025. év július-augusztus
hónap.

Felelös: polgánnester

14. Pályázat kiírása alapítványok részére táborozások, kirándulások támogatására
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Magyar Önkormányzati Törvény korábbi közjogi gyakoriatoak
Íöeíí az aÍapítványokaTspeciális társadalmi szervezettétetteabbanazertelemben^hogy

laz^aFapí^an^kkaTkapcsolato^d^^^^^ engedte átruházott hatáskörben_ meghozm^
^e^toml xa"Mpkend%ttí~"vitatKérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont

kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Város Önkormányzat Képviselö-testületének

66/2025. (III. 14.) határozata
Pályázat kiírása alapítvanyok részere

táborozások, kirándulások támogatására

,árboeárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a ^ályázat^ ̂kíu-ása
'aTap1Syok7észére7aborozasok, kimndulások támogatás'ára" tárgyú elöterjesztést és az
alábbi határozatot hozta:

SÁRBOGÁRD VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE
pályázatot hirdet

2025. évre nyári táborozások, kirándulások támogatásának elnyerésére

16



A pályázat célja: támogatásban részesíteni a sárbogárdi lakóhelyű 3-14 éyes korosztály
nyarTtáborozását, kirándulását utí- étkezési - es szálláskoltség
kiegészítéséveÍ, vaÍamint belépöjegyek vásárlásához való hozzájárulással

A pályázók köre: sárbogárdi székhelyü, telephelyu bírosag által^nyilvántartásbavett
'alapítványok, amelyek a sárbogárdi fíatalok~a-dekében megvalósuló nyári
programhoz, tevékenységhez kérik a támogatást.

A pályázat keretösszege: 800. 000 Ft

A pályázatoak tartalmaznia kell:

1. a hiánytalanul kitöltött, aláirással, pecséttel hitelesített Pályázati,adatíaPot'
2. torz~skonyvínyUváDtartásbavéteUigazolookirathitelesmáso^^^ ,., "..:"i^ ^
3'. aíapsz~ab7ly, ~aÍapítoTokirat, illetve a'bírósági bejegyzést igazoló irat
41"ulwT202T'évT'lezárt évröl szóló, az Országos Bírósagi Hivatalnál letetbe helyezett

^zám^iteUbeszámolot7ennekIuányában a 2023. évflezárt évrol szóló, az Országos
Bíróságí'Hivatalnal letétbe helyezett számviteli beszámolót és nyilatkozatot a;
2024. evi folyamatos működéséröl, .. ".., ., . ".."_-i. i^"^

5. aszervezeY2025. évi tevékenységéuek, terveinek, céljainak, rendezvényeineJc karas
6. a kert tamogatas célját, összegét, felhasználásának tételes indoklását, a !
feltüntetésével
7. részletes programtervet . ". . ...... ,, , " / /, 7_". t. ^-^.. ^""-;i
8. nyüatkozatokat az osszeférhetetlenségről és atláthatósagról (Allamha

's^óÍó"2ÖÍÍ'. "évi CXCV. törvény tovabbá a közpénzekböl nyújtott
'átláthatóságáról szóló 2007, éviCLXXXI^. törveny szerint) ^^^ ^_, _^ _^

9. kozzététeUkérelmet (közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2UU/.
évi CLXXXI. törvény szerint)

^Azoknak a civil szervezeteknek, melyek benyújtották előző években alapdokumentumaikatés^
'.. azokfolyamatosaktuáUzálásaról. nemkeU csatolniuk a 2. ,3, Pontban/efso\

yok^me^mai1w7. 'csupanarrólkell nyilatkozniuk. hogy jelzett dokumentumok

változás nem történt.

A nyomtatványok letölthetök a wwwsarbo ard;hu oldalon vagy személyesen átvehetök a
Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán.

A pályázatok benyújtásának határideje: 2025. április 4. péntek 12.00 óra

A pályázatokat az Sárbogárd Város Önkormányzat címére (Polgármesteri Hivatal, 7000
Sárbogárd, Hösök tere 2. ) kell eljuttatni.

Lérjűk, a borítékra írják rá: ALAPÍTVANY TÁBOR 2025 _, _", ",
Xvka^ttu támoTatás"eÍszamolasa-csak Magyarországon kiállított, a Penzüi^ijzabályoknak
mefi1teíeio'"számiaval~torténhet. A kapott támogatás^nem használható^ fel tiszteletdíj,
mimkabér, és járulék fízetésére valamint reprezentációs költségekre (vendéglatasj.

A határidőn túl érkezett pályázatok elutasításra kerülnek. Egyszeri hiánypótlásra van
lehetöség 5 napos határidövel.

Nem támogatható az a szervezet

a^amelyneklejártesedékességüköztartozasavan, ̂ ^ ^ ^ .. . ___^_. ""^i
b) ameiynek Íqart esedékességu tartozasa van az önkormányzattal vagy az <
iranvított költsegvetési szerv valamelyikével szemben, ^ ,. , , _^_, .. _". ̂ . ""_^i
(:)"ameÍyaz'eÍozö_evitámogatási összeggel határidőre nem számolt el és a fel nem ]

nemtetteleget, __ ^ ^ ___, ^i
FanSÍTaz áŰamhaztartasroÍ'szólo 201L évi CXCV. toryeny továbbá a közpénzekböl ^ ^

^ySto^tamSatásoTilaTható^^^ évi CLXX'XI. törvény szerint nem minösül
átíáthatónak, és / vagy összeférhetetlenség áll fenn,
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lási-, csőd-, végelszámolási eljárás alatt áll. _
O ameÍyközvetlenpolitíkai tevékenységet folytató szervezet, továbbáolyan szervezet,
amelyek a támogatóÍ döntést megelözö 5 éven belül:

- együttműködési megállapodást kötött vagy tartott fenn Magyarországon
bejegyzett párttal vagy
-jelöftet álÍított helyíönkormanyzati választáson.

j) amely a benyújtott pályázati dokumentációban megtévesztö vagy valótian adatot
szolgáltatott.

eltéröen használta fel.

A pályázatok elbírálásának hatándeje: 2025. majys 9. ^_",^."
fályázati elbírálás eredményéről minden pályázót írásban értesítünlt.

A nyCTtes"páTyazókkal Sárbogard Város Önkormányzata támogatási szerződést köt.

Sárbogárd, 2025. március 14.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

Határidö:
Kiírásra: 2025. március 14.
Elbírálásra: 2025. május 9.
Felelös: Polgánnester, ügyintéző

15. A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztöjskola^ Fejl^ztö
Neveles-Oktatást Végző, Egységes Gyógypedagógiai Modszertani
Sarbogard, ~JózsefA. u. 20. Öm:Ö3894)átszervezésének véleményezése
Elöadó: polgánnester

Dr. Sűkösd Tamás: önkormányzati köznevelési feladat az óvoda. UgyanakkOT a tCTÜletunkön
taÍálhatóTskoTak"vonatkozasában mindenféle átszervezésnél yélemenyezők vagyunk^

reszneTkell a sajátos nevelési igényűeknél kiegeszíteni a halmozotten
ÍStegóri'ávara zért7mert v~ánw ra igény,"tehát van ilyen os^tály;Ennek megfeleloen^szükséges,

ök~ezt'tudják szerepeltetni mindenhol, hogy tudjanak ra allami nonnatívát kapm^
Az°eloteqesztestaz OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogymil
állást a napirendi pont kapcsán?
ErösF~erenc:ismerteti azbKSB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testületének

67/2025. (III. 14.) határozata
A KOSSUÜI Zsuzsanna Általánoslskola, SzakÍskola, Készsegfejksztö Iskola, Fejleszt^

'Nevelés-Oktatást Végző, Egységes Gyógypedagógiai Modszertani Intézmén
'Sárbogárd, JózsefÁ.u'. 20. Om:03894) átszervezésének véleményezése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testulete megtargyalta "A Kossuthzsuzsann^
ÁUaÍános Iskola, Szakiskola, Készsegfejlesztő Iskola, Fejlesztö Nevelés-Oktatást^Vé^
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény (7000 Sárbogárd, JózsefA. u. 20. OM:

18



03894) átszervezésének véleményezése" tárgyú elöterjesztést és a nemzetí köznevelésröl szóló
2011. evi CXC. törvény 83. § (4) bekezdése alapján az alábbi hatámzatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete "A Kossuth^ZswsannaAltaláno^ Iskola,
Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelés-Oktatást Vegzö^ ̂ gységes
GyógypedagógiaiMódszertam Intézmény (7000 Sárbogárd JozsefA. u 20. OM. 03894}'
atszí^ezesSwz- a Dunaújvárosi Tankeriileti Központ által megkűldött megkeresésben
fo~glaÍtak"aÍapjan - a készségfejlesztö iskolai nevelés-oktatas nappali rendszení képzesében a
saFátos "neverósi igényű gyermekek, tanulók fogyatékosságtípusának kiegészítését a
halmozottan fogyatékos kategóriával - hozzájárul

A képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy a tankerületi igazgatót a képviselö-testület
döntéséröl tájékoztassa.

Határidő: 2025. március 28.
Felelös: polgánnester

szervezési osztályvezetö

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
68/2025. (III. 14.) határozata

A Kossuth Zsuzsanna Általánoslskola, Szakískola, Készségfejlesztö Iskola, Fejlesztö^
"NeveÍés-Oktatást Végzö, Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmén

'Sárbogárd, József'A.'u. 20. Om':03894) átszervezésének véleményezése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtargyalta A Kossuth Zsuzsanna
ÁÍtaÍSws Iskola, Szakiskola, Készsegfejlesztö Iskola. Fejlesztö Nevelés-OktatástJégzo^
'Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény (7000 Sárbogárd, JozsefAu 20-OM-
038494) átszervezésének véleményezése" tárgyú elöterjesztest es a nemzeti köznevelésröl
szoló2011. évi CXC. törvény 83. §'(4) bekezdése alapján az alábbi határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete ''AKossuthZsuzsannaAltalánosIsk^^^^^^
SzakislcoÍa, Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelés-Oktatást ^Végzo, _Egyseges
~Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény (7000Sárbogárd, JózsefA. u. 20. 0M^ 038494)" -^
a/Dimaújvarosi Tankerületi Központ áital megküldöttmegkeresesbaijoglaltakalapjan-a
^a'kiskoÍai'~neveÍés-oktatás nappali rendszerü'képzésében a 2020/2021. tanévtol_felmeno
rendszerbenmdítható képzésekközé a Háztartásvezetö képzés felvételéhez és a 2025/2026.
tanévtöl történő indításához - hozzájárul

A képviselö-testület felkéri a polgánnestert, hogy a tankerületi igazgatót a képviselő-testület
döntéséröl tájékoztassa.

Határidö: 2025. március 28.
Felelös: polgármester

szervezési osztályvezetö

16. Sárbogárd Város Településrendezési eszközeinek 0281^/2 hrsz-u^tCTÜlet átwrolasat
érintö&umódosítasávai'rosszeföggö egyeztetési eljárásban beérkezett partnerségi
komyezeti vizsgálati és véleményezési szakaszban adott vélemények eltogadasa
Előadó: polgánnester
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Dr. Sükösd Tamás: a településrendezési eszközök pld. a Szerkezeti Terv, Helyi Epitesi
"ezekröfaltalaban négy alkalommal kell szavazni.^ Elhatározzuk a modosrtast__a

társadalmasításnak különböző szakaszai vannak és van egy záró szavazasis. ^z a uzsi/^nrsz;
"honvedeTmnerMetrA z egész arrólszól, hogyegy"u^

nSnösftesrTt^doni'íapon töröljék. Kicsit'kétkedő'érdeklődessel figyelem^ az állam_ezen
>egét7mert ezeket a volt tíonvédségi mgatlanokat sikerült nelaolyan magas o^zegen

me5íirdett2', ''hogy'megsoha nem tett seiikfajanlatot. Most ugy^gondolják, hogyha letoriik a
'howedelmi'rendeltetést, akkor'jobban forgalomképes lesz.^ Aimak, ^ hogy a

küÍöídeges honvédeÍmTrendeltetés töriésre kerül a tulajdoni lapról nincs tól nagy
hatása, ezérthatásvizsgálateanincsszukség. ^ ^ ,. __., ____".,.
Az~eÍöteqesztest a PWB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen i
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PWB javaslatát (jegyzökönyvhöz <

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi pontíioz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testületének

69/2025. (ffl. l4. ) határozata ..,.,.."
Város Településrendezési eszközeinek 0281/2 hrsz-ú terület átsorolasat érmto

'módosíiasávaT'összeíüggö egyeztetési eljárásban beérkezett partnerségi kömyezetí
vizsgaÍatTes véleményezési szakaszban adott vélemények elfogadása

iárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete "Sárbogárd yáros telePülésrendezeM
es^kö^einek'a'd28l72"hrsz-uterület átsorolását érinto modositásával összefíiggö eg

az alábbi döntést hozta:

1.

2.

4.

5.

város településrendezési eszközok 0281/2 hrsz^terulet átsorolását^énntö
modo^tasáravonatkozóan az egyes tervek, illetveprogramokkomyezetí^yizsgálafc
slzóró272Ó^5".('UL)"Korm^ rendelet4. § (l)bekezdése es a 4. § (5) bekezdése alaryan^

3e veve azegyeztetés során beekezett véleményeket - megaUapítja, hogya^te^
'soran'nemv^hatójelentös kömyezeti hatás.^ A kömyezetvedelméért

feTeÍös'szervek'véleményével megegyezöen a kömyezeti vizsgálat lefolytatásat nem
tartiaszukségesnek. A kömyezetf ̂zsgálat nem kerül lefolytatásra, tekíntettel arra,

avárhatókömyezetihatásnemjelentös. ^ ___ _ ^ ^^ ^, ^
AU6KépviieÍö~testuÍet'a' "2Q25.

~ 

februar 10. és 2025. február 25. között lefolytatott

partnérségi egyeztetést lezártnak tekinti. Az egyeztetés során észrevétel, vélemenynem

XTeÍepuléstervek tartalmáról, elkészítésének es elfogadasanak^rendjerol^vajammt
;ésí sajátos jogintézményekrol szoló 419/2021. (VII-, 15,)Koml:

r^ndelet"szennti"általános''egyeztetési eljárás^ véleményezési szakasza ̂letolyt
került, a Képviselő-testület a'határozat 1. mellékletében^ az osszetöglalö W

:plö 'veÍemenyeket megismerte. A válasz oszlppban beérkezett véL
erfogadasáraéselnem fogadásara tett indoklásokkal a Kepviselo-testultí^gyetCTt.^
A^Í^pvTs'elo-testület megallapítja hogy a véleményezési szakasz a Korm.
renielkezeseinek megfeleíőenlefoiytatásra került, azt lezartaak^telanti. ^ ^ ^
^Kép^eÍMe7tuÍetofelkeri"a PoÍgaimestert, hogy az E-TER felületen gondosko^on

''döntes feÍtöÍteseröÍ~és~a z^ó szakasz lefolytatasát kezdeményezze az^állami
leíítészThatiskörbeneÍjáro vármegyei kormányhivatalnál. A zaro szakmai velemény

ismCT:eteben''a'teTepülésterv módosítás tervezetét terjessze a Képviselö-t
jóváhagyásra.
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Határidő: 2025. március 24.
Felelős: polgármester

17. Bejelentések

Dr. Siikösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándomak.

Borbély Sándor: nincs bejelentésem. Köszönöm.

László: az utóbbi idöben a sárbogárdi online térben megjelentekkülönbozo videok^
ciÍdre k^sokan-ol^hogySárbogárdonval^ egyhaz tevékenykedik, ami

hafoz'be,7zuÍoktölelválasztja öket stb. Mit lehettudni erröl az egyházról?

Dr. Sükösd Tamás: a neve Új Hullám New Wave. Az evangélikus lelkesz azt mondta nekern^
d-amerikai gyökerü, tehát ott alapították valahol, de ebben ő^sem yoHbiztos^ J^D

envanjeYen a világban. A momion egyház alapvetoen pénzügyi egyház általabanaz ÜCTUJ
krhofíyrv 'ezeto~tiszt~slgvTselok~eltartásáro szól atörténet evangeliumÍ alcamogé bújva^Itt is

Íee^ehiz"Íerme~ettöÍ'elvonatkoztatni. A pásztorukat Varga Zspltnak hívják; Zsoltaak a
történetetöbb'e^házzalösszeíügg. A református teologia szakot kezdt^el^aimt^vegul^m

^VohTHiTgyulekezetbCT is, a Szent Pál Akademiát befejezte. Van hitóktató pap^r]a,
deJ eJÍhagyÍa aztlaz'egytózat~is-és^aló Ígaz, hogy egy viszonylagtíY^lrö^nezwfa^saj

sműködtet"Teljes"egészében''á_ szentírasftolják^maguk előtt. Ennek^a
nÍa^ázatTTOZsoÍt7nteipretáciojában hagy némi kiyanni valót^ maga^ után 

^ 
nekem.^

"sincs annyÍ biblia'ismeretCTn, de abszolut nem tudom elíögadm^ aA<
"ViÍzontamikor történelmi távlatba helyezi a dolgokat, akkor rendszeresen téyed.

EzTmegaUapítottuk'többen is az elöadásaiból. Haragszik a2_önkprmányzatra, mert szennte
^ódoS"megbűntettük, 'amí több ok miatt nem igaz. ^Egyreszt nem ,az_onkomlányzat

Eüntette'"meg/m?rfoztnemtekmtiiető galádnaJk az^építéshatóság azon elj%sa^ha^val^
iérv n'el^üÍ'epÍt'doÍgokat és utána kap3-4 millió fonntos bírsagot. Azq)ítéshatóság pedií

n^í'USaíbogardo~nvm. -CAmi a jogi igazsághoz hozzá tartozik, hogy a NewWwe egyház
-UG. és ök ráadásul egy~társadalmi szervezetet^egy alapítványt hoztak letre^a

ne^Tnem'^dom 'pontosan, ami egy bejegyzett ̂ társadalmi szervezet es az, ö e^házi
finanszírozásara"szolgál. VaÍóban vannak'oryan eUentétek, amiket^családtagokkozottu^
tünT^hogy'ökgeneraTtak. Eddig amiböl problema lettaz minden elhalt,^nert^mmden fiatoLj
emlg'vtaTcValidjatnagykoro^Leszámí^ fíút^Egy másik lelkésztonudom^o ^érde^,

v^m^ogy7^égenaTwdőrség^rm^ kiemelt egy fiatalt. Utánaerröl, tobbektöl
hSítom^Arendö^ségnek ésTgyamhivatalnak kell eldöntenie:hogy történt-e olyan dob&ami

iertésre'adli lapot. Havalóban kiskorú a fiú, akkor biztosan el fogjárma rendorseg.

MÍnem vagyunk ebben az ügyben pozícióban. Nagyon nehéz egybejegyzett szervezemez*
mlen^irha"tz^piooh~ratn°akme^^
^SaSs^Syok^s^or ebben lehetaek meg gondok:Sok PTOblema_adodo^abbol, 1
oTSdCTiképpen a"közk:kedest~ is akadályozták; "Ezt most pröbálják azzal áthjdalni^ hogy
bwitírkTparklotó autókat'azudvarba. Illetve többször volt'az, hogy nyitott ablak
annyira' hangosan tartanak alkalmat, hogy az zavarja az embereket. Ennyit
elmondani.

si Péter: visszatémék a Tinódy utca forgalomszabályozására. Nem tartják be továbbra sem
rTeboessé^oriáto7ast7A"tablakihety^^^^ felül lehetne-e bánnilyen más beavatkozás?

Fekvörendőr kihelyezése?

Dr. Sükösd Tamás: megkérdeztük a közlekedési hatóságot, az utea szerkezetéböl^adódoan nem
^ng^ryTzik"7an^még"egy-^ágitó7íassító tábla, de az is 2 millió forint. Muszáj lesz a
rendörséget bevonni, hogy méijenek.

si Péter: nagyon sok helyen szabálytalanul parkplnak az autók pld. a Posta^köznel.^Ugy
xgS\om, ^oíy^acs&kGgyhGtenké^ mennének ki a rendörökutána meggondolnák az
emberek, hogybda parkoljanak.

Dr. Sükösd Tamás: kérem a műszaki osztályvezetöt, hogy ezt írja fel.
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ousi Péter: a Tesco-nál a biztonsági örök többszörisjelezték^hogyfolyamatosabunözes.
MártettÍegességig fajulnak a dolgok, "oda is szeretnénk kérai egy kis erősítést a rendörségtöl.

Dr. Sükösd Tamás: megtörtént az egyeztetés. A rendörség most már az új járör útvonalba
be'Íetetteazt, hogy ajáror megáll, kisaáll és bemegy a Tesco-bajárörözni.

Tóth Béla: köszönjük szépen a Mádi köz felújítását.

Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Erős Ferenc: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Dr. Sűkösd Tamás: a március 15-i ünnepségröl szeretnékpár szót szólni. Az idöjárástólföggoen
"kihirdetm,-hogy a fáldyás folvonulásra alkalmas lesz-e az este. Az űnnepség elso resze

a"^gszotottiTsze^nta'műveÍődésiházban lesz 18.00 órakor, a gimnázium tanulói
műsort.

Egyéb bejelentés nem vplt,
Dr. Sükösd Tamáspolgármestermegköszöntea részvetelt

a nyílt űlésUO. 22 órakor bezárta.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

. <<-i><.J-

Tóth Béla
képviselö, jkv. hitelesítö

K.m. f.

^^
/'ia'^
1

^

^__^_ ^-
Dr. Venicz Anita
címzetes föjegyzö

r'
^ "i ̂ v

irös Ferenc
képviselő, jkv. hítelesítő
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